

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXXXI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

der? Si aut natura patitur, aut mediocritas 3
 recipit hominum apud aures Deorum de his
 queri; quid hic meruit? primum, ut scele-
 rata Drusus Libo iniret consilia; deinde, ut
 Silius & Piso; quorum alterius dignitatem
 constituit, auxit alterius? Ut ad maiora
 transcendam, quamquam & hac ille duxit
 maxima; quid? ut iuvenes amitteret filios?
 quid, ut nepotem ex Druso suo? Dolenda
 adhuc retulimus: veniendum ad erubescen- 4
 da est. Quantis hoc triennium, M. Vinici,
 doloribus laceravit animum eius? quamdiu
 abstruso, quod miserrimum est, pectus eius
 flagrauit incendio? quod ex nuru, quod ex
 nepote dolere, indignari, erubescere coactus
 est. Cuius temporis agritudinem auxit amissa
 mater eminentissima, & per omnia deis quam
 hominibus similior femina; cuius potentiam
 nemo sensit, nisi aut leuatione periculi aut
 acceffione dignitatis. Voto finiendum volu-
 men sit.

CAP. CXXXI. *Iuppiter Capitoline, & I
 auctor ac stator Romani nominis, Gradine
 Mars, perpeuorumque custos Vesta igniam.*
 G, G

Et quidquid numinum hanc Romani imperii mo-
 dem in amplissimum terrarum orbis fastigium
 exiulit, vos publica voce obsecro atque precor,
 custodire, servare, protegere hunc statum, hanc
 pacem, eique functo longissima statione mor-
 tali destinate successores quam scrissimos, sed
 eos, quorum ceruices tam fortiter sustinendo
 terrarum orbis imperio sufficiant, quam huius
 suffecisse sensimus; consiliaque omnium
 cinium aut pio ***



SPECI.